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GEMEENTERAAD 

Groepsmotie 

a) Toekomstvisie begraafplaatsen 
b) Sportbedrijf 
c) WIFI in de openbare ruimte 
d) Behouden kermis binnenstad 

A) Motie toekomstvisie begraafplaatsen 

De gemeenteraad van Venlo in vergadering bijeen op woensdag 10 november 
2017, 

Overwegende dat: 
1. De gemeente is veel geld kwijt aan het onderhoud op de begraafplaatsen. 
2. Er in toenemende mate voor crematie wordt gekozen waardoor steeds meer 

ruimte op de begraafplaatsen leeg blijven. 
3. Door deze over te dragen aan professionals, bedrijven die van het beheren van 

begraafplaatsen hun vak hebben gemaakt er toe kan leiden dat de 
gemeentelijke begraafplaatsen zonder verlies kunnen draaien. 

4. Vrijwilligers al jarenlang het onderhoud voor een belangrijk deel op zich hebben 
genomen 

Roept het college op: 

Rekening houdend met bovenstaande een toekomstvisie op te stellen voor de 
begraafplaatsen en voor het zomerreces van 2018 mee naar de raad te komen. 

En gaat over tot de orde van de dag 



B) Motie sportbedrijf 

De gemeenteraad van Venlo in vergadering bijeen op woensdag 10 november 
2017. 

De raad, gehoord de beraadslaging en het college op te roepen te onderzoeken. 

Constaterende dat: 
• De gemeente Venlo voornemens is het komend jaar de gemeenteraad een 
nieuwe sportvisie voor te leggen. 
• De gemeente eerder voornemens was het sporten op afstand te zetten. 
• Een verzelfstandigd sportbedrijf tot de mogelijkheden behoort. 
• Deze verzelfstandiging zou kunnen leiden tot een bedrijfsmatiger aanpak. 

In overweging nemende dat: 
• Een verzelfstandigd sportbedrijf zich volledig kan richten op de accomodaties 
voor de verenigingen alsmede de inzet van deze accomodaties voor andere 
gebruikers. 
• De gemeente zich vervolgens kan beperken tot beleid en regie. 

Roept het College op om: 
• De mogelijke verzelfstandiging van de afdeling sport weer voortvarend ter hand 
te nemen. 
• De verenigingen hierbij te betrekken. 
• De raad váór ele behandeling >oan ele kaderntffil--r0i-9-te-oericht-efl. 

f A.J. inE)-- J.4A-r<. '20 i fJ te l,p 1-e+J be.sll,sg .F?J ,G-L d/'r1V u i,ü ½:= lf~ZV,5-fA-N diq-P<Af. 

En gaat over tot de orde van de dag 

Motie Wifi in de openbare ruimte 

De gemeenteraad van Venlo in vergadering bijeen op 10 november 2017 

Gezien 
o Het feit dat het Europees Parlement in september 2017 heeft ingestemd met het 

zgn WIFl4EU-plan en € 120 miljoen beschikbaar heeft gesteld voor initiatieven 
die gericht zijn op gratis openbaar wifi 

o Deze reqelinq de kosten dekt van de apparatuur en installatie van de 



i nternettoega ngspu nten 
o Het gebruik van internet een onderdeel is geworden van het hedendaagse leven 

overwegende dat 
o Goede mobiele bereikbaarheid van essentieel belang is 
o Een goede wifi-verbinding kansen biedt voor het toerisme in de gemeente 
o Gratis openbaar wifi op zgn hotspots en evenementen waar veel mensen 

samenkomen, onder meer goed is voor de openbare veiligheid 

verzoekt het college 
o Om de mogelijkheden te onderzoeken voor het verkrijgen van Europese subsidie 

om op zgn hotspots en evenementen gratis openbaar wifi te kunnen aanbieden 
o De gemeenteraad hierover in ~eLf'er te informeren bij behandeling van de 

herziening begroting 2018 - 2021 -, .(é:,J2J'":> k ~().-v(rtQÇU êöA-8 

En gaat over tot de orde van de dag. 

D) Motie behouden kermis in de binnenstad 

De gemeenteraad van Venlo in vergadering bijeen op 10 november 2017 

De raad, gehoord de beraadslaging, 

Constaterende dat: 

- De kermis na jaren weer is opgebloeid in de binnenstad 
- Het evenement een verrijking is voor het centrum 
- Hier vele mensen uit onze gemeente en daarbuiten plezier aan beleven 
- Het een positieve bijdrage levert aan de beleving van de binnenstad 
- De ondernemers kansen kunnen benutten doordat de kermis in de binnenstad 
plaatsheeft 

Overwegende dat: 

- De roep van een minderheid wellicht tot gevolg heeft dat de kermis uit de 
binnenstad vertrekt 
- Wij dit een uitermate verkeerde ontwikkeling vinden 



Roept het college op: 

- Alles eraan te doen de kermis voor de binnenstad te behouden. D.w.z. met een 
positieve insteek het gesprek met de betrokken ondernemers, VenloPartners en 
de kermisexploitant aan te gaan. 

en gaat over tot de orde van de dag. 
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